
Referat FAU-møte Manglerud skole 
Dato og sted: 06.03.2023, Manglerud skole 

Antall deltakere: 32 

Referent: Marthe Stiansen Ökvist, leder FAU 

Dagsorden 
1. Velkommen og oppdatering fra forrige gang 

2. Godkjenning av referat fra forrige møte 

3. Rektor informerer 

4. Innmeldte saker 

a. Betalte aktiviteter i AKS-regi? 

5. Økonomistatus FAU 

6. Oppdatering fra arbeidsgruppene 

7. Eventuelt 

8. Gruppene jobber separat 

Saker: 

1. Velkommen og oppdatering fra forrige gang 
• Vi har fått Teams for FAU.  

o FAU-leder har også fått en egen e-post knyttet til dette teamet. Adressen er MAN-FAU-

leder@osloskolen.no 

• Utkastene til referat fra alle de tidligere møtene er nå sendt ut. 

2. Godkjenning av referat fra forrige møte 
Utkast til referat fra følgende møter er sendt ut i forkant at dette møtet:  

• FAU-møte 05.12.2022 

• FAU-møte 09.01.2023 

• Ekstraordinært FAU-møte 23.01.2023 

• FAU-møte 06.02.2023 

Ingen kommentarer. Skal oversettes til engelsk før publisering på skolens nettsider.  

3. Rektor informerer 

Status skolesvømming: har andre trinn enn 4. trinn startet? 

Fjerde og sjette trinn har nå skolesvømming på fredag. Neste år skal også andre trinn og tiende trinn ha 

svømming.  

Status hjertesone: hørt noe mer om skolen er tatt opp eller ikke? 

På venteliste. 



Info om skolebiblioteket og om det er noe FAU kan gjøre for å støtte det? 

Har en fast bibliotekar. Har en del bøker. Har også budsjett for innkjøp av bøker årlig.  

Biblioteket kan ta imot bøker fra andre. Send en e-post først til bibliotekaren 

(stian.svehagen@osloskolen.no) for å høre av om det er av interesse før man leverer. Det er krav på IB 

om å ha bibliotekar og det er en del av grunnen til at skolen har en fast ansatt.  

Språkbruk blant elevene - rektor tok det opp selv i FAU-møtet i november 2022 at skolen skulle 

begynne å jobbe med språkbruk på alle trinn. Har det kommet i gang noe og hvordan går det?  

Skolen har hatt opplegg på de ulike trinnene. Kommer til å måtte jobbe med dette konstant. Også viktig 

at man jobber med dette hjemme. Skolen opplever en del “roasting” og annen uheldig språkbruk. 

Opplever også at elever sier at noe er ok, når de egentlig ikke mener at det er ok. Har tidligere hatt 

opplegg sammen med fotballen, ishockey og innebandy.   

Uteområdene: kommer det til å skje noe der hvor brakkeriggen til Klubb1 har vært? 

Vet ikke hva det blir der hvor dem midlertidige brakkeriggen til Klubb1 stod. Området er skolens grunn, 

og riggen skal bort. Skolen har sendt inn innspill til Oslobygg på at de vil ha ballbinger og lignende.  

Venter på svar fra Oslobygg. FAU har også kommet med innspill tidligere, som rektor har videresendt.  

Dysleksivennlig skole – sertifisering - spørsmål fra salen 
Tatt det med alt personalet. FAUs saksframlegg har vært ute på høring blant alt personalet på skolen og 

blitt behandlet i MBU (medbestemmelsesutvalget). Personalet synes forslaget er bra. Årsaken til å sette 

det på vent nå er at det kreves en organisasjonsendring for å få på plass alle rutiner og strukturer slik at 

dette er bærekraftig videre. For å få denne endringen kreves det styring fra ledelsen. Rektor ønsker å 

rigge organisasjonen for å få dette til, men skolen må ha ny ledelse på plass først for å sette av tid og 

ressurser. Skolen har på plass mye av det står i kriteriene for sertifisering som dysleksivennlig skole, men 

må ha på plass rutinene. Fram til sommeren skal skolen jobbe med å få på plass samarbeidslæringen, 

som er et mål i skolens strategiske plan.   

Ny rektor og overlevering 

• Rektor vet ikke ennå hvem som kommer til å fungere som rektor fram til ny rektor starter. Det 

er Utdanningsetaten som avgjør. Rektor Peter gir beskjed til FAU-leder så snart han vet.  

• Overlevering: Rektor Peter kommer til å ha en overlevering med ny rektor, hvor han blant annet 

kommer til å informere om hva man har jobbet med i FAU.   

 

4. Innmeldte saker 

Foreldrebetalte aktiviteter i AKS-regi? 
Diskusjonsunderlag ble sendt ut i forkant av FAU-møtet. 

Hovedpunkter fra diskusjonen: 

• Om FAU skal anbefale at man åpner for foreldrebetalte aktiviteter på AKS, er det en forutsetning 

at man har en ordning for de som ikke har råd. Det er også en forutsetning at det er et godt og 

likeverdig pedagogisk tilbud på AKS til de som ikke deltar på aktiviteten. 

Oppfølging:  



• Arbeidsgruppa for AKS kontakter AKS på tre andre skoler i bydelen for å høre hvordan de 

forholder seg til foreldrebetalte aktiviteter på AKS. 

• Arbeidsgruppa for AKS undersøker hvilke retningslinjer og systemer som finne s for  

• Arbeidsgruppe for AKS ber AKS-leder om å konkretisere hvilke foreldrebetalte aktiviteter som 

kan være aktuelle gjennom et år.  

• FAU-representantene for trinn 1, 2 og 3 hører med foreldregruppen i sine klasser hva de mener 

om foreldrebetalte aktiviteter i AKS-regi. 

• Spørsmålet tas opp igjen på neste FAU-møte for endelig behandling.  

5. Økonomistatus FAU 
Bestilling av bankkort er signert av alle i styret og bankkortet kommer i løpet av uken.  

 



6. Oppdatering fra arbeidsgruppene 

AKS 

Ikke noe nytt å melde. Jobber med spørsmålet om FAU ønsker å åpne for foreldrebetalte aktiviteter på 

AKS. 

Natteravn 

Ikke noe nytt å melde. 

Skolemiljø og pedagogikk 

Ikke noe nytt å melde. Jobber videre med å ferdigstille forslaget til plan for foreldremøter. Venter med å 

ta det opp til den nye rektoren er på plass. 

Trafikksikkerhet, idrett og uteområder 

Ikke noe nytt siden sist. 

Skolehagen 
Årets første samling i samling i skolehagen er søndag 12.03.23. Plan for dugnaden er beskjæring av trær. 

17. mai 

• Tips til hvor man kan få tak i premier mottas med takk.  

• Avholdt møte med korpset og sett på lekene. Avgjort sammen med korpset at lekene holder ett 

år til. Korpset har søkt om midler til innkjøp av nye leker.  

• Vipps: barnevipps fungerer ikke. Skal undersøke noe videre. Når informasjonen om 17. mai går 

ut, blir informasjon om betalingsmåter tatt med.  

Skoleball og vitnemålsutdeling 

• Skoleball før vinterferien. Gikk veldig bra. Alle elvene på trinnet var påmeldt. Var noen forfall 

pga sykdom.  

• Skal ha evalueringsmøte snart. Overleverer informasjon og tips til neste års gruppe.  

7. Eventuelt 
Teams: FAU-leder informerte om alle skal ha fått e-post med at de er lagt til i teamet. Diskusjon rundt 

mulige problemer.  

8. Møteslutt og videre gruppearbeid 
Gruppene jobber videre. Møteslutt kl 20.00. 

 

  



Meeting minutes from the parent 

association (FAU) at Manglerud school 
Date and place: 06.03.2023, Manglerud school 

Number of participants: 32 

Secretary: Marthe Stiansen Ökvist, FAU chair  

Agenda 
1. Welcome and update from last time 

2. Meeting minutes from the previous meeting – comments and approval 

3. Information from the principal 

4. Discussion and decision 

a. Paid activities at AKS (activity school)? 

5. Financial status FAU 

6. Status report from the FAU work groups 

7. Other issues, questions 

8. Allotted time for the work groups 

Stuff: 

Welcome and update from last time 
1. We've got Teams for FAU.  

1.1. The FAU leader has also received a separate email related to this team. The address is 

MAN-FAU-leder@osloskolen.no 

2. The draft minutes of all the previous meetings have now been sent out.  

Meeting minutes from the previous meeting – comments and approval 
Draft minutes from the following meetings have been sent out in advance of this meeting:  

• FAU meeting 05.12.2022 

• FAU meeting 09.01.2023 

• Extra FAU meeting 23.01.2023 

• FAU meeting 06.02.2023 

No comments. Must be translated into English before publication on the school's website.  

Information from the principal 

Status school swimming: have other grades than 4th grade started? 
The fourth and sixth grades now have school swimming on Friday. Next year, the second grade and 

tenth grade will also have school swimming.  



Status heart zone (hjertesone): heard anything about whether the school has been accepted to 

the programme? 
On a waiting list. 

Info about the school library and if there's anything FAU can do to support it? 

The school library has a permanent librarian, quite a lot of books and also a budget for purchasing books 

annually.  

The library can accept book donations. Before donating books, send an email to the librarian 

(stian.svehagen@osloskolen.no) to find out if the books are of interest. The IB-programme is required to 

have a school librarian and that is part of the reason why the school has a permanent librarian.  

Language use among students - the principal mentioned in the FAU meeting in November 2022 

that the school would start working on language use Has something started and how is it going? 
The school has had programs in all classes. Going to have to work on this constantly. It is also important 

to work on this at home. The school experiences some "roasting" and other unfortunate language use. I 

also experience that students say that something is ok, when they don't really think it's ok. Has 

previously had programs together with football, ice hockey and floorball.   

The school grounds: is something going to happen where Klubb1's barracks rig has been? 
When the temporary barracks rig is removed, the principal doesn’t know what will replace it. The area is 

part of the school grounds. The school has submitted a request to Oslobygg that they want ball bins and 

the like.  Waiting for a response from Oslobygg. FAU has also provided input in the past, which the 

principal has forwarded to Oslobygg. 

Dyslexia-friendly school – certification – question from the audience 

FAU's case submission have been circulated for consultation among all staff at the school and have been 

discussed by the MBU (medbestemmelsesutvalget). The staff thinks the proposal is good. The reason for 

putting it on hold now is that an organizational change is required to put in place all the routines and 

structures so that the change is sustainable going forward. To make this change requires commitment 

from the school management, which the new principal will have to set aside the time and resources for. 

The school already has in place much of what is described in the criteria for certification as a dyslexia-

friendly school, but lack the necessary routines. Until the summer break, the school will work on 

establishing collaborative learning, which is a goal in the school's strategic plan.   

New principal and hand over 

• The principal does not yet know who will be acting principal until the new principal starts. It is 

the Department of Education that decides. Principal Peter will notify the FAU chair as soon as he 

knows.  

• Handover: Principal Peter will have a hand over with the new principal. He will give and account 

of what has been worked on at FAU meetings.   

 

Discussion and decision 

Paid activities at AKS (activity school)? 
Documentation for discussion was sent out prior to the FAU meeting.  



Key takeaways from the discussion: 

• If FAU is to recommend that you open for parent-paid activities at AKS, it is a prerequisite that 

you have a scheme for those who cannot afford it. It is also a prerequisite that there is a good 

and equal educational offer at AKS to those who do not participate in the activity. 

Follow up:  

• The AKS working group contacts AKS at three other schools in the district to hear how they 

relate to parent-paid activities at AKS. 

• The working group for AKS investigates what guidelines and systems exist for  

• The working group for AKS asks the AKS leader to specify which parent-paid activities may be 

relevant over the course of a year.  

• The FAU representatives for grades 1, 2 and 3 hear with the parent group in their classes what 

they think about parent-paid activities under AKS auspices. 

• The issue will be raised again at the next FAU meeting for final consideration.  

Financial status FAU 
The debit card is ordered and will arrive during the week. All of the representatives on the FAU board 

have signed the bank agreement for the debit card. 

 



Status report from the FAU work groups 

Activity school (AKS) 

Nothing new to report. Working on the question of whether FAU wants to open for parent-paid 

activities at AKS. 

Night ravens (natteravn) 

Nothing new to report. 

School environment and pedagogy 

Nothing new to report. Work on finalizing the proposed plan for parent meetings. Waiting to bring it up 

until the new principal is in place. 

Road safety, sports and outdoor areas 

Nothing new since the last time. 

School garden (skolehagen) 
The first gathering of for volunteer effort in the school garden is Sunday March 12th. The plan is to prune 

the trees. 

May 17th celebration 

• Tips on where to get prizes are welcomed.  

• Held a meeting with the school band (skolekorps) and reviewed the games/toys. Decided 

together with the school band that the games/toys will last one more year. The school band has 

applied for funding to purchase new games/toys.  

• Vipps: children's vipps does not work. Going to investigate something further. When the 

information about May 17th celebrations is announced, information about payment methods 

will be included.  

Prom and graduation ceremony (10th grade) 

• Prom was held before the winter break. Went very well. All the pupils in 10th grade had signed 

up. Some did not participate due to illness.  

• Will have an evaluation meeting soon. Hand over information and tips to next year's group.  

Other issues, questions 
Teams: The FAU chair informed everyone that they have been added to the team. Discussion about 

possible problems.  

End of meeting and further group work 
Allotted time for the FAU work groups. End of meeting at 20:00. 

 


